



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 451

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

**United Nations • Nations Unies
New York, 1964**

*Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations*

VOLUME 451

1963

I. Nos. 6482-6500

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 17 January 1963 to 24 January 1963*

	<i>Page</i>
No. 6482. Japan and Peru :	
Agreement on commerce (with Protocol and exchange of notes). Signed at Tokyo, on 15 May 1961	3
No. 6483. Japan and Canada :	
Arrangement regarding settlement of certain Canadian claims. Signed at Tokyo, on 5 September 1961	47
No. 6484. Japan and Thailand :	
Agreement concerning the establishment of a Virus Research Institute (with Annexures and Agreed Official Minutes). Signed at Bangkok, on 25 November 1961	55
No. 6485. Japan and Argentina :	
Exchange of notes (with annex) constituting an agreement concerning reciprocal waiving of passport visas. Tokyo, 20 December 1961	71
No. 6486. Japan and Argentina :	
Zoosanitary Agreement (with exchange of notes). Signed at Tokyo, on 20 December 1961	77
No. 6487. Japan and Argentina :	
Exchange of notes constituting an arrangement concerning reciprocal exemption from taxation of income derived from the business of shipping. Tokyo, 20 December 1961	91
No. 6488. Japan and United States of America :	
Agreement (with exchange of notes) regarding the Settlement of Postwar Economic Assistance to Japan. Signed at Tokyo, on 9 January 1962 . .	97

*Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 451

1963

I. N^{os} 6482-6500

TABLE DES MATIÈRES

1

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 17 janvier 1963 au 24 janvier 1963*

	<i>Pages</i>
N^o 6482. Japon et Pérou :	
Accord commercial (avec Protocole et échange de notes). Signé à Tokyo, le 15 mai 1961	3
N^o 6483. Japon et Canada :	
Arrangement pour le règlement de réclamations canadiennes. Signé à Tokyo, le 5 septembre 1961	47
N^o 6484. Japon et Thaïlande :	
Accord concernant la création d'un institut de recherches virologiques (avec annexes et procès-verbal approuvé). Signé à Bangkok, le 25 novembre 1961	55
N^o 6485. Japon et Argentine :	
Échange de notes (avec annexe) constituant un accord relatif à l'exemption réciproque du visa. Tokyo, 20 décembre 1961	71
N^o 6486. Japon et Argentine :	
Accord zoosanitaire (avec échange de notes). Signé à Tokyo, le 20 décembre 1961	77
N^o 6487. Japon et Argentine :	
Échange de notes constituant un arrangement relatif à l'exonération fiscale réciproque des revenus provenant de l'exploitation de transports mari- times. Tokyo, 20 décembre 1961	91
N^o 6488. Japon et États-Unis d'Amérique :	
Accord (avec échange de notes) relatif au règlement de la créance des États- Unis d'Amérique au titre de l'aide économique fournie au Japon après la guerre. Signé à Tokyo, le 9 janvier 1962	97

	<i>Page</i>
No. 6489. Japan and Brazil :	
Agreement concerning the establishment of a Technical Training Centre for Textiles Industries (with annexes, Agreed Official Minutes and exchange of notes). Signed at Rio de Janeiro, on 28 March 1962	125
No. 6490. Japan and India :	
Agreement for the establishment of a Marine Products Processing Training Centre (with annexes and Memorandum of Understanding). Signed at New Delhi, on 31 March 1962	143
No. 6491. Japan and India :	
Agreement for the establishment of Agricultural Demonstration Farms (with annexes and Memorandum of Understanding). Signed at New Delhi, on 23 April 1962	155
No. 6492. United States of America and Morocco :	
Agreement for the exchange of international money orders between the Postal Administrations of the United States of America and the Kingdom of Morocco. Signed at Rabat, on 31 October 1961, and at Washington, on 30 November 1961	167
No. 6493. United States of America and India :	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes). Signed at New Delhi, on 1 May 1962	
Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement. New Delhi, 17 May 1962	179
No. 6494. United States of America and Guinea :	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the guaranty of private investments. Washington, 9 May 1962	197
No. 6495. United States of America and Guatemala :	
Agricultural Trade Agreement. Signed at Washington, on 21 May 1962 . .	205
No. 6496. World Health Organization and Cameroon :	
Basic Agreement for the provision of technical advisory assistance. Signed at Brazzaville, on 5 November 1962, and at Yaoundé, on 8 December 1962	215
No. 6497. Iran and Union of Soviet Socialist Republics :	
Agreement concerning the settlement of frontier and financial questions (with Protocols and annexes). Signed at Tehran, on 2 December 1954 .	227

N° 6489. Japon et Brésil :

Pages

Accord concernant la création d'un Centre de formation technique pour l'industrie textile (avec annexes, procès-verbal approuvé et échange de notes). Signé à Rio de Janeiro, le 28 mars 1962 125

N° 6490. Japon et Inde :

Accord concernant la création d'un Centre de formation pour la transformation des produits de la mer (avec annexes et Procès-verbal d'accord). Signé à New Delhi, le 31 mars 1962 143

N° 6491. Japon et Inde :

Accord concernant la création d'exploitations agricoles de démonstration (avec annexes et Procès-verbal d'accord). Signé à New Delhi, le 23 avril 1962 155

N° 6492. États-Unis d'Amérique et Maroc :

Accord entre les Administrations postales des États-Unis d'Amérique et du Royaume du Maroc concernant l'échange des mandats-poste internationaux. Signé à Rabat, le 31 octobre 1961, et à Washington, le 30 novembre 1961 167

N° 6493. États-Unis d'Amérique et Inde :

Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre 1 de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec échange de notes). Signé à New Delhi, le 1^{er} mai 1962

Échange de notes constituant un avenant à l'Accord susmentionné. New Delhi, 17 mai 1962 179

N° 6494. États-Unis d'Amérique et Guinée :

Échange de notes constituant un accord relatif à la garantie des investissements privés. Washington, 9 mai 1962 197

N° 6495. États-Unis d'Amérique et Guatemala :

Accord de commerce agricole. Signé à Washington, le 21 mai 1962 205

N° 6496. Organisation mondiale de la santé et Cameroun :

Accord de base concernant la fourniture d'une assistance technique de caractère consultatif. Signé à Brazzaville, le 5 novembre 1962, et à Yaoundé, le 8 décembre 1962 215

N° 6497. Iran et Union des Républiques socialistes soviétiques :

Accord sur le règlement de questions de frontière et de questions financières (avec Protocoles et annexes). Signé à Téhéran, le 2 décembre 1954 227